

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2025-03-26

Styrelsens medlemmar: Ludvig Magdeburg (Ordförande), Klara Enfors (Vice Ordförande), Ziad Albitar (Sekreterare), Albin Lindberg (Sportchef), Engla Selander (Informationsansvarig), Sofia Barbaranelli (Kassör), Hannah Pettersson (Klubbmästare), Ella Maxeby (Klubbmästare), Ellica Sandegren (Studierådsordförande), Bartek Sienko (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Ingen

Även närvarande: Ingen

Mötet öppnas: 12.16

1 Val av justerare

Bartek Sienko väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringsrunda

- Sekreterare har fyllt på skrubben.
- Sportchef har flera innebandy träningar nu och nästa vecka
- Informationsansvarig ska på kommunikationsråd.
- Vice ordförande har möte med internationella studenter (INTU). Har också fixat lokal till examenssittningen.
- Studierådsordförande har varit på kursvärderings-battle.
- Studiesocialt ansvarig håller Skrubb-Game, har fixat en save the date för skrubbverkets event denna period och dessutom varit både på likavillkors- och IT-råd möte.
- Kassör har betalat fakturor för XIT och Dasquen. Snart får vi pengar från Lars-Åke. Ska ringa skatteverket gällande a-skattesedel
- Klubbmästarna har många kommande event. Pubbrunda imorgon, KQIT på lördag, sittning på fyrispark nästa vecka och BDO veckan därefter.
- Ordförande har svarat och skickat massa mejl, snackade med Nordea och signerat kontrakt, bokat sal för stormöte 15e maj och har ordföranderåd ikväll.

3.2 Stormöte VT bokat

Stormötet är bokat nu, måste lägga ut på social medier när man senast får skickat motioner. Ordförande säger att om styrelsen ska fundera ifall de också har motioner de vill skicka.

3.3 LaTeX

Lärare vill ofta att man skriver i LaTeX, men man har inte tillgång till overleaf premium. I DSP:en har de löst det genom att de skapar projekt med deras premium konto och delar med oss. Studierådsordförande ska ta upp det med Lars-Åke på programrådet.

3.4 Sommar avslutning

Skrubbverket har sommar avslutning 27e maj och blir antagligen på någon grillplats. Eftersom det var så lyckat förra året ska styrelsen vara med nu igen.

3.5 BAS-rummet

Klubbverket ska beställa pynt till BAS-rummet, klubbmästare undrar om styrelsen och klubbverket ska samarbete för att öka budgeten för pynt.

Styrelsen diskuterade även om de skulle fixa ett städ-schema tillsammans med BAS.

Sekreterare undrade om vi kanske kan använda en frys som IT har och ställa den i BAS-rummet, och ha försäljning av mat där likt hur det är skrubben.

3.6 Gå igenom Orbi medlemskap

Informationsansvarig ska gå igenom Orbi medlemskap och se till att alla medlemmar faktiskt går på IT. Det togs upp att det också finns 9st medlemskapsförfrågan som man borde kolla på.

3.7 Spex till kompissittning

Styrelsen diskuterade idéer till spex till kompissittningen och diskuterade när de kunde spex-träna.

3.8 Dagens frukt

Slemmiga Klumparna i Aloe Vera dryck

4 Övriga frågor

- Informationsansvarig undrade om det var någon uppdatering gällande Polhacks. Ordförande ska kolla upp det.
- Acenture har ett event den 31:a mars som man kan anmäla sig till. Ordförande kollade intresse i styrelsen.

Mötet avslutas: 12:47

Upprättat av: Ziad Albitar (Sekreterare)
Justerat av: Bartek Sienko (Justerare).